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Arenbergstraat 9 

1000 BRUSSEL 

T 02 553 68 62 

cjm.vlaanderen.be 

VERSLAG 
////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 

datum: 05/11/2018 

aanwezig: Stef Doise (ACV), Maarten Gerard (Sociare), Veerle Huwé (Sociaré), Filip Michiels (Kabinet 

Minister van Cultuur, Media, Jeugd en Brussel), Ann Vandenbussche (Departement CJM) 

verontschuldigd: Robrecht Vanderbeken (ACOD) 

afwezig zonder kennisgeving: Tommy Jonckheere (ACLVB) 

voorzitter: Filip Michiels 

verslaggever: Steffi Destoop 

onderwerp: Consultatie sociale partners over het uitvoeringsbesluit bij het decreet van 22 december 

2017 houdende de subsidiëring van bovenlokaal jeugdwerk, jeugdhuizen en jeugdwerk voor 

bijzondere doelgroepen 

 

//////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////

 
Filip Michiels opent de vergadering. 

Op 9 september 2017 werden de sociale partners geconsulteerd rond het voorontwerp van decreet. 

De Vlaamse Regering gaf op 13 juli 2018 haar principiële goedkeuring aan het uitvoeringsbesluit. Hier was 

de consultatie van de sociale partners in de verdere planning opgenomen. 

Ann Vandenbussche licht het uitvoeringsbesluit toe. 

Vraag 1: In de nota aan de Vlaamse Regering wordt gesproken van een beperkte weerslag op zowel de 
werking als het personeel van de lokale besturen. Kan hierrond wat meer uitleg gegeven worden? 
 Antwoord: er is in het decreet een subsidielijn rond intergemeentelijke samenwerking (IGS). De lokale 
besturen krijgen de mogelijkheid om via een projectvereniging een subsidie aan te vragen, maar ze kiezen 
hier uiteraard zelf voor. Wel moeten de lokale besturen een cofinanciering voorzien van minimum 50%. Op 
dit moment is er één IGS, die gefinancierd wordt vanuit Vlaanderen n.a.v. van de afslanking van de 
taakstelling van de provincies. 
In de praktijk is het de bedoeling dat de lokale besturen die een projectvereniging willen opzetten tijdens 
de volgende gemeentelijke legislatuur in 2020 een subsidiedossier indienen om vanaf 2021 hiervoor 
financiering te ontvangen voor een periode van 6 jaar.  
Ook de andere subsidielijnen binnen het decreet (zoals de jeugdhuizen of de werkingen met maatschappelijk 
kwetsbare kinderen en jongeren) kunnen er voor zorgen dat er wordt samengewerkt met het lokale bestuur. 
 
Vraag 2: De financiering van het decreet wordt voorzien, bijkomend worden de vrijgekomen DAC-middelen 
hieraan toegevoegd. De subsidiëring wordt echter bepaald voor een beleidsperiode van vier of zes jaar. Wat 
gebeurt er met de DAC-middelen die vrijkomen tijdens de beleidsperiodes? 
 Antwoord: de vrijgekomen DAC-middelen worden opgespaard en bij de start van een nieuwe 
beleidsperiode worden die middelen toegevoegd. 
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Vraag 3: Hoe worden de middelen van het decreet verdeeld over de subsidielijnen?   
 Antwoord: er worden geen aparte budgetten vastgelegd per subsidielijn. Dit is niet het eerste decreet 
waarbij deze werking wordt toegepast. Ook bij het decreet van 20 januari 2012 houdende een vernieuwd 
jeugd- en kinderrechtenbeleid wordt gewerkt met een algemeen budget waar zowel de werkings- als 
projectmiddelen worden ondergebracht. Het toekennen van de middelen aan de verschillende subsidielijnen 
loopt hierbij vlot. 
 
Vraag 4: Hoe weten organisaties wat de procedure is om in te dienen? 
 Antwoord: in december dit jaar worden in de vijf provincies en in Brussel infodagen rond het decreet 
voorzien. Dit wordt gecombineerd met de infodagen voor het decreet betreffende de bovenlokale 
cultuurwerking. Rond het digitaal indienen van het dossier worden in het voorjaar van 2019 eveneens 
infosessies voorzien. De administratie zal ook aanwezig zijn op een studiedag voor jeugdhuizen, 
georganiseerd door de koepelorganisatie Formaat, waar eveneens uitleg wordt gegeven over de nieuwe 
regeling. Voor de werkingen voor kinderen en jongeren met een handicap zal er ingezet worden op een 
ruime communicatie rond de infodagen. Er zal ook een infopunt worden ingericht in de administratie, waar 
verenigingen contact mee kunnen opnemen. 
 


